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VERSLAG EXTRA RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 
 
Datum:  18 april 2012 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  16.30 – 18.38 uur 

 

Aanwezig: de heer J. Spakman (voorzitter, PvdA), de dames C.E. Bloemhoff (PvdA), A.M.J. Riemersma 

(Stadspartij) .t.v.v. dhr. A. Sijbolts, L.R. van Gijlswijk (SP), H. Joustra (CDA), K. de Wrede (Partij voor de 

Dieren), de heren R.O. Martens (PvdA), W. Moes (PvdA), J.M. van Keulen (VVD), M.T. Gijsbertsen 

(GroenLinks), W.B. Leemhuis (GroenLinks), H.J.M. Akkermans (D66), E.B. Koopmans (ChristenUnie), 

J.B. Houwing (Student en Stad) 

Namens de griffie: de heer W.T. Meijer (commissiegriffier) 

Namens het college: de heer T. Schroor (D66) 

Afwezig m.k.: de heren A. Sijbolts (Stadspartij), D. Jager (VVD), J. Seton (CDA) 

Verder aanwezig: mevrouw C.T. Verhagen (concernmanager P&O) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 
 

A.  ALGEMEEN DEEL 
A.1. Opening en mededelingen 
De voorzitter: 

• Opent de vergadering om 16.30 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

 

A.2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL 
B.1. Jaarlijkse presentatie en bespreking stand van zaken betreffende Personeel en Organisatie 
Mevrouw Verhagen (concernmanager P&O): 

� Houdt een presentatie, waarvan de sheets zijn rondgedeeld. 

Wethouder Schroor: 
• Vat samen dat de ambities gericht zijn op één Groningen, één organisatie met als doel optimale 

dienstverlening voor de burger. Zo is er straks ook één gemeentelijk telefoonnummer: 14050. 

• Werkt samen met (semi)overheden op het gebied van ICT om personeel en diensten uit te wisselen. 

Bij succes kan de pilot uitgerold worden naar andere terreinen. 

• Benadrukt het belang van goed werkgeverschap en zet met strategisch personeelsbeleid in op het 

binden van jong talent. Toekomstperspectief bij samenwerkingspartners is daarbij een voordeel. 

• Zal een eventueel nieuw cao-akkoord vergelijken met de afgesproken sociale leidraad tot 2014. 

• Is blij met het personeelsmanagementinformatiesysteem EMIS, waardoor de gemeente nu één 

personeelsbestand heeft. 

• Komt voor de zomer met een discussienota over het spanningsveld tussen de ambitie externe inhuur 

op termijn terug te brengen tot 12% en de vele functies die door bezuinigingen en reorganisatie 

zullen verdwijnen. Inhuur van tijdelijke krachten kan dan flexibeler en goedkoper zijn. 

• Wijst op de pilot met het nieuwe werken bij de DIA met een ratio van 0,7 werkplek per medewerker. 

• Bespreekt met het GHOR de oprichting van één OR met wellicht onderdeelcommissies. 

• Heeft speciale aandacht voor de gevolgen van rijksbeleid op de diensten SOZAWE en iederz. 

• Vertoont de film 'Jouw baan, mijn baan' over het mobiliteitsprogramma waarbij medewerkers 

tijdelijk van baan ruilen. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Vraagt of het college voldoende aandacht heeft voor individuele medewerkers, gezien de vele 

ontwikkelingen in de organisatie, het stijgende ziekteverzuim en de te lage aantallen 

functioneringsgesprekken, zeker bij sommige diensten. 

• Is benieuwd of werkdruk of onzekerheden meespelen bij ziekteverzuim. 

• Kan zich voorstellen structureel een medewerkerstevredenheidsonderzoek te houden. 
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Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Vindt 'Jouw baan, mijn baan' een leuk initiatief, al is het de vraag hoeveel zin medewerkers erin 

hebben gezien de toegenomen werkdruk en reorganisatie. 

• Herinnert aan toezeggingen over respectievelijk de streefcijfers om arbeidsgehandicapten in dienst 

te nemen en een jaarlijkse rapportage over de gemeentelijke ruimte mogelijkheden te creëren voor 

doelgroepen aan de onderkant van de arbeidsmarkt. 

• Had hierover een brief verwacht en wil inzicht hoeveel arbeidsgehandicapten de afgelopen vijf jaar 

zijn aangenomen. 

• Vindt dat de gemeente het goede voorbeeld moet geven, zeker omdat bij aanbestedingen geëist 

wordt een bepaald percentage mensen met afstand tot de arbeidsmarkt aan te nemen. 

• Bepleit een voorkeursbeleid voor arbeidsgehandicapten, ook bij tijdelijke functies. 

• Overweegt een motie over het doelgroepenbeleid, dat kennelijk afgeschaft is. 

• Ontvangt graag een overzicht met realiseringsdata van de verschillende ambities. 

• Verzoekt volgend jaar een stuk te leveren voor de presentatie, om agendering in de raad en een 

betere voorbereiding mogelijk te maken. 

Mw. De Wrede (Partij voor de Dieren): 
• Verbaast zich erover dat visueel en auditief gehandicapten niet eens geregistreerd worden, terwijl er 

wel een toezegging over streefcijfers is gedaan. 

• Vindt de aantallen functionerings- en beoordelingsgesprekken aan de lage kant. Hoe weet de 

organisatie wat leeft onder de medewerkers? 

• Pleit ervoor medewerkers niet te dwingen tijdelijk van baan te ruilen. 

Dhr. Akkermans (D66): 
• Is bezorgd over de spankracht van de organisatie, gezien de bezuinigingen, reorganisatie, 

decentralisaties en grote projecten. Is de grens van de spankracht bereikt of in zicht? 

• Ziet voordelen van mobiliteit, maar wijst op het belang opgebouwde kennis en netwerken te 

behouden. 

• Gaat ervan uit dat er een instrument komt om regelmatig tevredenheid van medewerkers te meten. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Is benieuwd hoe partners in het Akkoord van Groningen op plannen voor traineeships reageerden. 

Mw. Riemersma (Stadspartij): 
• Sluit aan bij de opmerkingen van de SP over arbeidsgehandicapten en de doelgroep aan de 

onderkant van de arbeidsmarkt. De gemeente is niet alleen verantwoordelijk voor de organisatie, 

maar ook voor werkzoekenden in de hele stad. 

• Vindt de daling van werkleertrajecten van 24 naar 16 niet stroken met gemeentelijke ambities. 

• Hoopt dat het gemeentelijke telefoonnummer intern bemenst zal worden vanwege slechte 

ervaringen met de service van externe callcenters. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Sluit aan bij de vraag over slag- en spankracht gezien de vele ontwikkelingen, de vergrijzing en het 

toenemende ziekteverzuim. 

Mw. Joustra (CDA): 
• Sluit aan bij de vraag van Partij voor de Dieren over functioneringsgesprekken. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 
• Bepleit tijdens functioneringsgesprekken wederzijdse verwachtingen over de reorganisatie te 

bespreken. 

• Is blij dat er één telefoonnummer komt en hoopt dat het goed geregeld wordt. 

• Stelt dat in de onzekere periode van een reorganisatie onrust en ziekteverzuim te verwachten zijn. 

• Ziet het als een succesfactor van 'Jouw baan, mijn baan' dat leidinggevenden deelname positief 

beoordelen. 

• Constateert een verschil tussen formatie en bezetting. De grenzen van spankracht komen pas in 

beeld als een organisatie de volledige bezetting benut. 

Dhr. Moes (PvdA): 
• Is benieuwd of elke medewerker duidelijk kan vertellen wie zijn leidinggevende is. 

• Informeert of de gemeente ook spookambtenaren in dienst heeft, die zonder duidelijke reden 
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langdurig thuis zitten. Zijn er mechanismen om dit te ontdekken? 

• Vraagt of toenemend ziekteverzuim zal leiden tot productieverlies of hogere kosten voor externe 

inhuur. 

• Vindt het opmerkelijk dat de dienst RO/EZ 100% scoort op beoordelingsgesprekken. Zijn daar geen 

langdurig zieken? 

• Wil weten welk diversiteitsbeleid de gemeente hanteert, ook in verband met verjonging van de 

organisatie. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
• Informeert hoeveel extra bezuinigingen en ambities de ambtelijke organisatie nog aankan. 

• Wil deze risico's mee kunnen wegen bij keuzes voor de begroting. 

• Wijst erop dat arbeidsgehandicapten geen gelijke kansen hebben en vindt een voorkeursbeleid 

gerechtvaardigd. 

Wethouder Schroor: 
• Beaamt dat een reorganisatie altijd onrust en dus werkdruk met zich meebrengt. 

• Betrekt daarom ook de organisatie nadrukkelijk bij de reorganisatie tijdens sessies, waarbij het 

college en medewerkers zich in elkaars positie verplaatsen en informatie en ideeën uitwisselen. 

• Wijst erop dat grote projecten deels buiten de organisatie plaatsvinden. 

• Ziet dienstverlening aan buurtgemeenten ook als extra werkdruk, die niet zou mogen leiden tot 

problemen met regulier werk. 

• Bevraagt de gemeentesecretaris regelmatig over de spankracht en mogelijke problemen. 

• Heeft de indruk dat de grenzen van de spankracht nog niet bereikt zijn, maar heeft er nadrukkelijk 

aandacht voor, ook gezien te verwachten gevolgen van toekomstige landelijke bezuinigingen. 

• Schat in dat de gemeente op dit moment beter niet nog een grootschalige inzet aan zou kunnen gaan. 

• Komt veel ambtenaren tegen die het werk prima aan kunnen en mooie producten leveren. 

• Heeft speciale aandacht voor de werkdruk bij de dienst SOZAWE, gezien de veranderingen in 

landelijke wetgeving, die zo kort volgen op de reorganisatie van de dienst. 

• Kwam erachter dat een score van 100% voor functionerings- en beoordelingsgesprekken niet 

realistisch is vanwege onder meer ziekteverzuim en herplaatsing. 

• Is niet tevreden over de scores en zal er nog strakker op sturen om volgend jaar een score van 50% 

beoordelingsgesprekken en 80% functioneringsgesprekken te halen. 

• Wijst erop dat leidinggevenden natuurlijk regelmatig informele voortgangsgesprekken voeren met 

teams en medewerkers. 

• Ziet persoonlijk contact tussen leidinggevende en ziekmelders als belangrijke sleutel om 

ziekteverzuim terug te dringen. 

• Zal duidelijk maken dat de organisatie deelname aan 'Jouw baan, mijn baan' positief waardeert. 

• Gaat pas volledig over naar één klantcontactcentrum en telefoonnummer (14050), wanneer de 

backoffice goed op orde is. 

• Antwoordt dat het telefoonnummer eigenlijk een eerstelijnsadviesorgaan is en zo veel mogelijk 

intern bemenst zal worden. 

• Levert een overzicht van alle ambities met de procesgang op hoofdlijnen, inclusief beslismomenten. 

• Wijst erop dat het aanbod van functies van de gemeente sterk is teruggelopen. Er is dus bijzonder 

weinig vacatureruimte om mensen aan te nemen. 

• Geeft het goede voorbeeld door medewerkers van iederz in dienst te nemen, werkleertrajecten aan te 

bieden en gesubsidieerde banen zo veel mogelijk regulier te maken. 

• Stelt dat de gemeente discriminerende gegevens als een arbeidshandicap niet wil en mag registreren. 

• Voert wel doelgroepenbeleid voor verjonging via onder meer Akkoord van Groningen en Groninger 

Academie om talenten binnen te halen én kennis te borgen. 

• Voert geen discriminerend beleid, maar geeft elke (potentiële) werknemer gelijke kansen. 

• Is bereid tijdens de jaarrekening personeel en organisatie opnieuw te bespreken. 

• Komt voor de raad met een brief over diversiteitsbeleid (vraag dhr. Moes) en arbeidsgehandicapten. 

• Kan binnen drie weken een diversiteitsnota aanleveren. 

• Heeft de indruk eerdere toezeggingen behandeld te hebben, al kunnen de antwoorden natuurlijk niet 

bevallen. 
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• Staat open voor aanpassing van procedures van de jaarlijkse presentatie Personeel en Organisatie. 

De voorzitter: 
• Peilt de commissie en concludeert dat ze in het vervolg graag een stuk wenst bij de jaarlijkse 

presentatie Personeel en Organisatie. 

• Sluit de vergadering onder dankzegging om 18.38 uur. 


